
東華三院辛亥年總理中學 2016 至 2017 年度家長通訊第 65 號 

「台北﹑台中升學及文化之旅」考察團繳付餘款及簡介會事宜 

 

敬啟者： 貴子弟經甄選後已獲選參加「台北﹑台中升學及文化之旅」考察團， 貴子弟須繳付

餘款及出席簡介會，詳情如下： 

一. 「台北﹑台中升學及文化之旅」考察團餘款繳交 

早前學生已繳交$1,000 訂金，現請於 3 月 20 日或之前，以現金或支票繳付團費餘款 (支票

抬頭:「東華三院辛亥年總理中學法團校董會」)。因參加者申領不同的資助，請參閱以下收

費詳情: 

 

 

 

 

二. 「台北﹑台中升學及文化之旅」考察團簡介會 

為讓家長及參加之同學更了解是次考察團的行程內容，本校將舉辦簡介會，以便參加同學

作出充足之準備。簡介會內容如下： 

日  期：2017 年 3 月 28 日(星期二) 

時  間：下午 3:50 – 下午 5:15 

地  點：二樓多媒體室 

活動內容：由資深旅遊顧問親身到校詳述交流團的內容，並協助同學申請網上入台證。 

備  註：1. 同學必須帶備特區護照及身份證副本，以便申請入台證。 

     2. 所有同學必須出席，並歡迎各家長陪同子女參加。 

如有查詢，可致電 2464 5220 聯絡余佩恩老師或王艷玲老師。請於 3 月 20 日前填妥下面回條，

連同現金或支票交余佩恩老師。 

此致 

貴家長 

 

                                                                   周慶中校長 

2017 年 3 月 10 日 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------                                                                                                                                                                                                                  

東華三院辛亥年總理中學 2016 至 2017 年度家長通訊第 65 號 

「台北、台中升學及文化之旅」考察團繳付餘款和簡介會事宜 

回條(請於 3 月 20 日前交回余佩恩老師) 

 

敬覆者：頃接來函，知悉  貴校上述安排，並隨函付上餘款，並定當督促敝子弟準時出席簡介會。 

此覆 

東華三院辛亥年總理中學校長 

                                                       學生姓名：___________________ 

                                                       班別    ：___________________ 

 班號    ：__________________ 

                                                       家長簽署：___________________ 

2017 年       月         日 

未有申領任何資助的學生 港幣 $2,390.00 

獲批書簿津貼半額學生 港幣 $500.00 

獲批書簿津貼全額或綜援家庭學生 除訂金外，餘額全數資助，故無需繳款 



TWGHs Sun Hoi Directors' College 2016-2017 Letter to Parent No. 65 
Cultural Exchange and Study Tour to Taiwan: Final Payment and Briefing Session 

10th March, 2017 

Dear Parents, 

Please kindly notice the arrangements made for the final payment and briefing session 
of the Cultural Exchange and Study Tour to Taiwan. The details of the tour are as 
follows. 
 
1. Final Payment 

The down payment was settled. Final payment of the total tour fare is due 4 weeks prior to the 
departure date. Please pay the final payment of tour fare by cash or cheque (payable to “THE IMC 
OF TWGHs SUN HOI DIRECTORS’ COLLEGE”) by 20th March, 2017. The details are as follows. 

 

 General Students 

 Students currently in receipt of half grant provided by SFAA 

 Students currently in receipt of full grant provided by SFAA or 

the Comprehensive Social Security Assistance 

 HKD$2390 

 HKD$500 

 Final payment is to be 

fully subsidized 

 

2. Briefing Session 

In order to give students a better understanding of the tour, a briefing session conducted by the 

experienced tour advisor from Tempus Tour will be held on 28th March, 2017, from 3:50 p.m. to 5:15 

p.m. in the MMLC Room. All participants MUST attend the briefing session with photocopies of their 

passport and ID card in order to complete the online application for Entry Permit of HK Residents. 

 

Should you have any questions, please contact Ms. Yu Pui Yan to Ms. Wong Yim Ling at 24645220. 

 

                                                              Yours faithfully, 

 

 

 

                                                         __________________________ 

                                                               Chow Hing-chung 

                                                                  Principal 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

TWGHs Sun Hoi Directors’ College 2016-2017 Letter to Parents No. 65 

Reply Slip 

(Please return the slip to Ms. Yu Pui Yan on or before 20th March, 2017) 

 

I have read the above information about the Cultural Exchange and Study Tour to Taiwan and agree to 

pay the final payment of the tour fare.  

 

                                       Student’s Name  :____________________________ 

                                       Class           :_______________________(    ) 

                                       Parent’s Signature :____________________________ 

                                       Date           : ____________________________ 


